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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltán emberi erőforrások minisztériumát vezető miniszterhez .

,Borsod-Abaúj-Zemplén megyében hány gyermeket érint a szeptembertől kötelezővé váló
óvodába járás és hogyan alakulnak az óvodai férőhelyek számai? "

címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

Szeptembert ő l minden hároméves gyereket kötelez ő lesz óvodába járatni, továbbá a családi
pótlék folyósítását is óvodalátogatáshoz köti a kormányzat .

Ezzel az intézkedéssel el kívánja érni a kormányzat, hogy javuljon a gyermekek élethelyzet e
és érdemben növekedjen a tudásszintjük is, aminek eredményeként könnyebben tudnak maj d
elhelyezkedni a munkaer őpiacon.

A gyermekek három éves kortól kötelez ő óvodába járásával kapcsolatban történt e felmérés ,
és ha igen akkor annak mi az eredménye az alábbiak tekintetében :

- Borsod-Abaúj-Zemplén megyében az intézkedés pontosan hány gyermeket érint, ill .
a megyében mostanáig hány új óvodai fér őhelyet hoztak létre ?

Várom megtisztelő válaszát!

L

Gúr Nándor
(MSZP)

Budapest, 2015 . február 18 .
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